
 
 
 

Solna-Sundbybergs Brukshundklubb 
 

Protokoll styrelsemöte Solna-Sundbybergs brukshundklubb                     
Klubbstugan Solna onsdag den 1 februari 2023 kl. 18.30 

Närvarande: Agneta Lundström, Monica Beijer, Annika Jansson och Eva Löfbom. 
Frånvarande: Marianne Ahlex, Malin Bergh, Tina Lilja och Katharina Isac Ångström-Isacsson. 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Agneta Lundström utsågs till mötesordförande och förklarade mötet öppnat. Eva Löfbom utsågs till 
mötessekreterare och Monica Beijer till justerare. 
 
§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  
 
§ 3 Föregående protokoll 

Protokollet från förra mötet gicks igenom. 
 
§ 4 Skrivelser 

Inkommande  

• SBK: Inbjudan till möte om SBK:s nya gemensamma hemsida för lokalklubbar den 31 januari.  
Utgående 

• - 
 
§ 5 Ekonomisk rapport 

För närvarande finns 146 617,52 kronor på klubbens plusgirokonto och 197 531,52 kronor på 
sparkontot. 
 

• Beslut under styrelsemötet 
o Beslut: Beslutade om figurantutbildning 1+2 till MH.  

Belopp: 1 500 kronor. 
o Beslut: Beslutade om inköp av tio glaskuber med klubbens logga att ha som priser.  

Belopp: 2 000 kronor. 

• Beslut mellan styrelsemötet (AU eller i styrelsens Facebook-grupp) 
o Beslut: - 

Belopp: - 
Beslutat av: - 

 
§ 6 Rapporter från sektorer och kommittéer 

Kontaktpersonerna för styrelsen anges i parentes.  

• HUS (Monica): Planering av kurser pågår. Två idéer är massage och specialsök. 

• TÄS (Annika):  Vårens tävlingar är inplanerade och förberedelser pågår. 

• RUS (Agneta): Sektorn behöver en ny ansvarig. 

• TJHS (styrelsen): Vilande. 

• IGP/BSL (Agneta): Inget nytt. 

• Rally (Monica): Ett möte inplanerat i februari, annars inget nytt. 

• Agis (Marianne): Inget nytt. 
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• Nosework (Agneta): Inget nytt. 

• PUK (styrelsen): Inget nytt.  

§ 7 Övriga frågor 

a) ÖLO: Förslag på nytt avtal mellan SoSu BK och ÖLO är klart efter ett litet förtydligande om 
värmen. Förslaget ska lämnas över till ÖLO. 

b) Årsmötet: Planering inför årsmötet: mötesordförande, sprida information, informera 
pristagarna och inköp av fikabröd. 

c) SBK:s nya hemsida: Monica informerade från mötet om hemsidan. Det finns en del 
frågetecken som behöver få svar innan vi fattar ett beslut om vi ska byta till den 
gemensamma hemsidan. Monica föreslog att vi bildar en grupp som tittar närmare på 
hemsidan när den finns tillgänglig. Just nu är kostnaden 150 kronor i månaden (ungefär 
samma som vår nuvarande hemsida på årsbasis). En person från varje klubb kan få utbildning 
om hemsidan. Support ingår.  

§ 8 Nästa möte 

Styrelsen sammanträder nästa gång onsdagen den 1 mars 2023 kl. 18.30.  
 

§ 9 Mötets avslutande 

Agneta förklarade mötet avslutat. 

 
........................................................   .......................................................... 
Agneta Lundström   Eva Löfbom 
Mötesordförande    Protokollförare 
     
........................................................   
Monica Beijer    
Justerare      


